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Interpelacja 

w sprawie tablic informacyjnych dla pasażerów na przystankach Piaśnicka Rynek 

 i Piaśnicka/ Kurlandzka 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Otrzymałem od mieszkańców  Chartowa prośbę o interwencję w sprawie niedziałających 

elektronicznych tablic informacji dla pasażerów na przystankach Piaśnicka Rynek                                                             

i Piaśnicka/Kurlandzka.  Jest to uciążliwe dla mieszkańców, szczególnie starszych, którzy nie 

korzystają z aplikacji z rozkładem jazdy komunikacji publicznej. Po modernizacji na całej 

długości Trasy Kórnickiej wydaje się naturalnym, że na wymienionych przeze mnie 

przystankach będą zamontowane  nowe i działające tablice informacji pasażerskiej 

W związku z powyższym: 

Proszę o szybki montaż nowych tablic informacji pasażerskiej na przystankach wymienionych 

w interpelacji. 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Marek Sternalski 

Radny Miasta Poznania 


